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Organisationsbestyrelsesmøde i Østjysk Bolig, tirsdag den 26. maj 2025 Kl. 17.00, 
Katrinebjergvej 107, Aarhus N  
 
Deltagere:  
Tilstede bestyrelse: Evan Krogh Olesen, Brian Dalmose Nielsen, Jóhan Petur í Soylu og Anne 
Marie Eriksen 
Afbud:  Alex Young Pedersen, Abdinasir Jama, Abby El 
Tilstede adm.: Andreas Sandberg, Pia Hesselvig og Claus Leiszner  
Referent: Claus Leiszner 
Ordstyrer: Andreas Sandberg 

Dagsorden for mødet. 

1. Tilkøb af spartling og maling af lofterne i Journalistens ungdomsboliger (Beslutningspunkt) 

2. Tilkøb af maling af endevæggene i Journalistens ungdomsboliger (Beslutningspunkt) 

3. Eventuelt. 

___________________________________________________________ 
 
1. Tilkøb af spartling og maling af lofterne i Journalistens ungdomsboliger 

Der forventes tilbud i slutningen af denne uge på spartling og maling af lofterne i afdeling 1427-0  

Journalistens ungdomsboliger. Tilbuddet fremsendes til bestyrelsen, så snart det er modtaget.  

 

Indstilling: 

Det indstilles, at organisationsbestyrelsen træffer beslutning om der ønskes spartling og maling af 

lofterne i Journalistens ungdomsboliger.  

 
Beslutning: 
Andreas gennemgik baggrunden for byggesagens udvikling med konkurs, aftale om besparelser 

og finansiering.  

Det er ikke økonomisk forsvarligt at male lofterne nu, når det udskyder indflytning til efter 

studiestart. 

Det besluttes derfor ikke at male lofterne. 

Hvis det giver problemer med udlejning i 1. etage, så kan det tages op angående 2. etape.  

 

2. Tilkøb af maling af endevæggene i Journalistens ungdomsboliger 

Der forventes tilbud i slutningen af denne uge på maling af endevæggene i afdeling 1427-0  

Journalistens ungdomsboliger. Tilbuddet fremsendes til bestyrelsen, så snart det er modtaget.  

 

Indstilling: 

Det indstilles, at organisationsbestyrelsen træffer beslutning om der ønskes maling af 

endevæggene i Journalistens ungdomsboliger.   
 
Beslutning: 
Andreas gennemgik baggrunden for byggesagen udvikling med konkurs, aftale om besparelser og 

finansiering. Andreas viste hvordan en OSB-plade ser ud, både rå og malet. 

Det er ikke økonomisk forsvarligt at male endevæggene nu, når det udskyder indflytning til efter 

studiestart.    

Det besluttes derfor ikke at male endevæggene. 

Hvis det giver problemer med udlejning i 1. etage, så kan det tages op angående 2. etape.  
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3. Eventuelt 

Der bør laves nye AI billeder af ungdomsboligerne, så væggen med OSB-pladen også vises.  

 

På LinkedIn har der været et genopslag om Journalisten, hvor der igen står at der er fitnessrum. 

Det følgende der op på, at dette rettet, da det ikke er tilfældet.  

 

Der kommer snart en mail-høring ud omkring udvidelsen af busbanen ved afd. 1406-0, da 

entreprenøren gerne vil gøre brug af 4 parkeringspladser.  


